高雄市立民生醫院『移工』自費檢驗 COVID-19申請表
Application Form for Out-of-Pocket Polymerase Chain Reaction (PCR) Testing for Coronavirus Disease 2019 (COVID-19)
	
申請人姓名
Name
	
	證件類型
Type of identification
	  □居留證Resident Certificate
□護照Passport

	
	
	證件號碼
Identification No.
	

	
	□居家隔離/檢疫者，因親屬身故或重病等社會緊急需求，需外出奔喪或探視 (此                對象由地方衛生單位安排)

	
	    Person under home (self) isolation/quarantine who need to go out for

	
	    compassionate reasons, including visiting relatives in a critical condition, attending

	
	    funerals of relatives, or dealing with other urgent issues. (Arranged by the

	
	    department of Health care unit)

	
	□旅外親屬事故或重病等緊急特殊因素入境他國家/地區

	
	    To enter other countries for the compassionate reasons listed above.

	
	工作 Job requirements

	
	□短期商務人士(此對象由地方衛生單位安排)

	申請原因
	    Short-term business travelers (Arranged by the department of Health care unit)

	Reason
	□出國求學 To study abroad

	
	□外國或中國大陸、香港、澳門人士出境

	
	    Foreign nationals, mainland Chinese, or Hong Kong and Macao residents who will

	
	    depart from Taiwan

	
	□相關出境適用對象之眷屬

	
	    Family members of people traveling abroad for the reasons listed above

	
	□經嚴重特殊傳染性肺炎中央流行疫情指揮中心同意

	
	    Approved by the Central Epidemic Command Center
□其他因素Other issues:：__________________________

	取得檢驗結果時間
Expected date for PCR report
	□急件(限當日 10:00 前完成採檢，當日 19:30 後可領報告)
      Urgent: Complete the test before 10am and the report  will be ready at 19:30 on the day

	
	 非急件(限當日 17:00 前完成採檢，隔日 19:30 後可領報告) Non-urgent: Complete the test before 17:00 and the report will be ready at 19:30 on the next day

	
備註說明
Remarks
	※請攜帶以下文件please bring the following documents: 
    護照正本及影本 Passport and the copy of Passport 
     【正本驗證完成將原件歸還 The original will be returned after verification】
※若遇假日及國定假日領報告時間順延至上班日下午19:30後可領報告。
     The date of receiving report is on the holidays or national holidays. The report  will be postponed to receive until the working day 19:00 pm.


移工簽章 Signature：
  仲介或醫管公司連絡電話Contact Phone number：

中華民國	年(YY)	月(MM)	日(DD)

【20210408更新】
